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	Le 2 mars 2023

	
	
	

	
BETWEEN:

Canadian Broadcasting Corporation and CTV, a Division of Bell Media Inc.

Applicants

- and -

His Majesty the King in Right of the Province of British Columbia, BC Corrections and Robert Vagramov

Respondents
	
	
ENTRE :

Société Radio-Canada et CTV, une division de Bell Média inc.

Demanderesses

- et -

Sa Majesté le Roi du chef de la province de la Colombie-Britannique, BC Corrections et Robert Vagramov

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and the reply are granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Supreme Court of British Columbia, Number S1914178, 2021 BCSC 745, dated April 22, 2021, is dismissed.

	
	JUGEMENT

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel et de la réponse sont accueillies. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour suprême de la Colombie-Britannique, numéro S1914178, 2021 BCSC 745, daté du 22 avril 2021, est rejetée. 
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